
Rondvraag commissie Grondgebied 1 december 2020 
 

Vraagsteller Vraag 

Marielys Roos (HvB) Verzonden: woensdag 4 november 2020 14:32 
Wethouder Wijkhuizen: Wat gaat u doen om te voorkomen dat de gemeente 
Haarlemmermeer de doorgang vanaf de Bennebroekerdijk richting de N205 
afsluit voor doorgaand verkeer.  

Marielys Roos (HvB) Verzonden: maandag 30 november 2020 13:57 
Vraag voor de heer Wijkhuisen: de groene golf op de Westelijke Randweg 
functioneert niet naar behoren. Te vaak moeten automobilisten remmen voor 
een rood stoplicht. Bent u bekend met dit feit? 

Marielys Roos (HvB) Verzonden: maandag 30 november 2020 17:41 
Wethouder, de woning naast het gemeentehuis is gesloopt. Daar zou een ZOED 
worden teruggebouwd. Ik zie geen bouw. Gaat daar nog wat gebeuren? 

 


